

# Elverum Rideklubb

## Møtereferat

14.11.23

Til stede: Nina, Silje, Knut og Michelle.

Neste møte: Mandag 11.12.23 20:00, «kontoret»



### **SAKER:**

#### **-Stallansvarlig**

Stallansvarlig har ikke mulighet til å møte på møtet. Vi utarbeider en liste på ting vi tenker hører til under hennes ansvar og diskuterer den sammen med stallansvarlig neste møte.

#### **-Spørreundersøkelse**

Vi ferdigstiller en spørreundersøkelse som sendes ut på mail via klubb-admin. Michelle publiserer på Facebook-siden og informerer om at det har kommet en mail.

#### **-Ønske om ny klubbtrener**

Det har kommet innspill om treninger med Espen Mørch Andersen.

Tilbakemeldingen fra oss er at medlemmet som ønsker å arrangere treninger kan få torsdager til disposisjon til å sette opp treninger. Dette fordrer et samarbeid med Janne-treningene.

#### **-Anlegg:**

-Nina har fått tak i salt! Vi salter så fort vi får hentet.

-ATV'en trenger service på vinsj, bestilt.

**Neste møte:** Samtale med Emilie Myklebost Jonassen (stallansvarlig), forberede årsmøte.